
Z á p i s 
z 6. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Rájec, 

konaného dne 19. června 2023 v 18:00 hodin v KD v Rájci. 
 
 
Přítomni: p. Vladimír Hroch, Ing. Jan Leimer, Ing. František Žák, Ing. Marek Papoušek,  

Bc. Jan Beran, p. Martin Smička – zastupitelé obce 
 
Omluveni: Mgr. Josef Zika 
 
Občané dle prezenční listiny.  
 
 
Zasedání Zastupitelstva obce Rájec bylo zahájeno v 18:05 hodin starostou obce  
panem Vladimírem Hrochem. Starosta konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno a informace 
podle § 93 odst. 1 zákona o obcích byla na úřední desce Obecního úřadu Rájec zveřejněna 
v souladu se zákonem po dobu nejméně 7 dní před zasedáním, a to od 12. června 2023  
do 20. června 2023 včetně. Současně byla tato informace zveřejněna na elektronické úřední 
desce a vyhlášena místním rozhlasem. 
Zápis z 5. veřejného zasedání ověřovatelé zápisu bez námitek ověřili svým podpisem. 
Starosta přivítal všechny přítomné a konstatoval, že dle prezenční listiny je přítomno šest členů 
zastupitelstva a zasedání zastupitelstva obce je usnášeníschopné. 
 
 
Zapisovatelka: p. Eva Ospálková 
Ověřovatelé zápisu: Ing. Marek Papoušek, p. Martin Smička 
 
 
Starosta seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům 
zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úředních deskách a zároveň podal návrh na 
úpravu programu v tomto znění: 
 
 
Navržený program: 
2023.6.1 Schválení programu 
2023.6.2 Rozpočtová opatření 
2023.6.3 Schválení účetní závěrky ZŠ a MŠ Rájec za rok 2022  
2023.6.4 Schválení hospodaření ZŠ a MŠ Rájec za rok 2022 
2023.6.5 Schválení účetní závěrky obce Rájec za rok 2022 
2023.6.6 Schválení závěrečného účtu obce Rájec za rok 2022 
2023.6.7.1 Schválení přijetí dotace z Olomouckého kraje – POV 2023 
2023.6.7.2 Schválení přijetí dotace z Olomouckého kraje – vybavení JSDH 
2023.6.7.3 Schválení přijetí dotace z Olomouckého kraje – podpora kulturních akcí 
2023.6.8  Schválení pověření podpisu dohody o poskytnutí dotace na lesnickou techniku 
2023.6.9 Smlouva EKO KOM 
2023.6.10 Výsledek výběrového řízení na opravu VO 1. část a podpis smlouvy 
2023.6.11 Výročí obce 750 let od první písemné zprávy 
2023.6.12 Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene služebnosti  
  č. 941/97/2022/BVB 
2023.6.13 Schválení výjimky z počtu žáků pro školní rok 2023/2024 
2023.6.14 Různé: Zahájení prázdnin a sousedské posezení, Arboristická zpráva, výročí 555 

let bitvy u Zvole (1468), žádost o podporu Obchůdku u Klimešů, žádost o úlevu 
z nájmu Pivovarská formanka 
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Před hlasováním dal starosta všem přítomným možnost vyjádřit se k navrženému upravenému 
programu. K návrhu programu nebyly vzneseny návrhy na doplnění.  
 
 
ad 2023.6.1 Schválení upraveného programu 
Hlasování o navrženém upraveném programu:   

Pro: 6   Proti: 0 Zdržel se: 0  
 

 
ad 2023.6.2 Rozpočtová opatření 
Rozpočtové opatření č. 3/2023 bylo schváleno dne 28. dubna 2023. Rozpočet příjmů byl navýšen 
o 280 000 Kč. Rozpočet výdajů byl zvýšen o 280 000 Kč. Zapojení přebytku hospodaření 
minulých let nebylo. 
Rozpočtové opatření č. 4/2023 bylo schváleno dne 31. května 2023. Rozpočet příjmů byl 
navýšen o 22 000 Kč. Rozpočet výdajů byl zvýšen o 22 000 Kč. Zapojení přebytku hospodaření 
minulých let nebylo. 
Všechna rozpočtová opatření jsou zveřejněna na elektronické úřední desce obce Rájec. 
Rozpočtová opatření byla dle pověření zastupitelstva schválena starostou a místostarostou. 
Zastupitelé byli s rozpočtovými změnami seznámeni. Žádné připomínky nebyly vzneseny. 

Zastupitelstvo bere na vědomí 
 
 

ad 2023.6.3 Schválení účetní závěrky ZŠ a MŠ Rájec za rok 2022 
Výkazy účetní závěrky ZŠ a MŠ Rájec sestavené k 31. 12. 2022 jsou zveřejněny na fyzické a 
elektronické úřední desce od 11. 5. 2023 dosud, a to v rámci Závěrečného účtu obce Rájec za  
rok 2022. Do dnešního dne nebyly podány žádné písemné připomínky. Hospodaření  
ZŠ a MŠ Rájec za rok 2022 skončilo se ztrátou ve výši 68 907,21 Kč. Náklady celkem činily 
7 071 890,96 Kč, výnosy celkem 7 002 983,75 Kč. Největší podíl v nákladech byla platba za 
energie.  
Starosta informoval, že hospodaření ZŠ a MŠ Rájec v roce 2021 skončilo se ziskem, ten byl 
převeden do rezervního fondu na případné pokrytí budoucích výdajů za energie, které se 
skokově zvyšovaly.  
Dotazy a připomínky nebyly vzneseny. 
Hlasování o schválení účetní závěrky ZŠ a MŠ Rájec sestavené k rozvahovému dni  
31. 12. 2022 včetně výsledku hospodaření ZŠ a MŠ Rájec za účetní období 2022: 
       Pro: 6  Proti: 0 Zdržel se: 0 
 
 
ad 2023.6.4 Schválení hospodaření ZŠ a MŠ Rájec za rok 2022 
Ředitelka školy předložila obci Rájec, jako zřizovateli, Přehled hospodaření ZŠ a MŠ Rájec, 
příspěvkové organizace za rok 2022, který je spolu s účetními výkazy zveřejněn na fyzické a 
elektronické úřední desce od 11. 5. 2023 dosud. Součástí přehledu je návrh na pokrytí ztráty ve 
výši 68 907,21 Kč z rezervního fondu školy. 
Starosta informoval, že k 31. 12. 2022 je stav rezervního fondu 295 226,17 Kč a fond odměn činí 
302 908 Kč. Případné doplatky by bylo možné uhradit převedením částky z fondu odměn do 
rezervní fondu po schválení zřizovatele ZŠ a MŠ Rájec. 
Dotazy a připomínky nebyly vzneseny. 
Hlasování o schválení hospodaření ZŠ a MŠ Rájec za rok 2022 a pokrytí ztráty ve výši 
68 907,21 Kč z rezervního fondu ZŠ a MŠ Rájec: 
       Pro: 6  Proti: 0 Zdržel se: 0 
 
 
ad 2023.6.5 Schválení účetní závěrky obce Rájec za rok 2022 
Výkazy účetní závěrky včetně inventarizační zprávy jsou součástí Návrhu závěrečného účtu obce 
Rájec za rok 2022 a jsou zveřejněny na fyzické i elektronické úřední desce od 11. 5. 2023 dosud. 
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Ke zveřejněným dokumentům nebyly podány žádné písemné připomínky. Obec Rájec 
v minulém roce hospodařila s rozpočtem po úpravách ve výši cca 15,2 milionů korun. Skutečné 
příjmy byly ve výši 15 184 696,87 Kč a skutečné výdaje byly 12 619 319,41 Kč. Výsledek 
hospodaření obce Rájec za rok 2022 je ve výši 2 565 377,46 Kč. Přebytek bude zapojen v dalších 
letech na financování budoucích projektů. Výsledek hospodaření obce Rájec za rok 2022 (rozdíl 
mezi výnosy a náklady) činí 4 073 925,93 Kč. Finanční výbor posoudil výkazy účetní závěrky a 
návrh závěrečného účtu obce za rok 2022 bez připomínek.  
Dotazy a připomínky nebyly vzneseny. 
Hlasování o schválení účetní závěrky obce Rájec sestavené k rozvahovému dni 31. 12. 2022 
včetně výsledku hospodaření obce Rájec za účetní období 2022: 
       Pro: 6  Proti: 0 Zdržel se: 0 
 
 
ad 2023.6.6 Schválení závěrečného účtu obce Rájec za rok 2022 
Návrh závěrečného účtu obce Rájec za rok 2022 včetně příloh, tj. Zprávy o výsledku 
přezkoumání hospodaření obce Rájec za rok 2022, výkazů finančního hospodaření příspěvkové 
organizace ZŠ a MŠ Rájec za rok 2022 a Inventarizační zprávy za rok 2022 je vyvěšen na 
fyzické i elektronické úřední desce od 11. 5. 2023 dosud. Ke zveřejněnému návrhu nebyly 
podány žádné písemné připomínky. Přezkoumání hospodaření obce Rájec za rok 2022 provedli 
pracovníci Krajského úřadu Olomouckého kraje se závěrem „nebyly zjištěny chyby a 
nedostatky“. 
Starosta navrhl schválit závěrečný účet a hospodaření obce Rájec za rok 2022 bez výhrad. 
Dotazy a připomínky nebyly vzneseny. 
Hlasování o schválení závěrečného účtu obce Rájec za rok 2022 včetně Zprávy o výsledku 
přezkoumání hospodaření obce Rájec za rok 2022 a udělení souhlasu s celoročním 
hospodařením, a to bez výhrad: 
       Pro: 6  Proti: 0 Zdržel se: 0 
 
 
ad 2023.6.7.1 Schválení přijetí dotace z Olomouckého kraje – POV 2023 
Na Krajský úřad Olomouckého kraje byla podaná žádost o poskytnutí dotace z Programu obnovy 
venkova Olomouckého kraje 2023, v dotačním titulu 01_01_01 Podpora budování a obnovy 
infrastruktury obce, na akci „Oprava veřejného osvětlení 1. etapa“. Žádosti bylo vyhověno 
částkou 600 000 Kč.  
Hlasování o schválení přijetí dotace z rozpočtu Olomouckého kraje z Programu obnovy 
venkova Olomouckého kraje 2023, v dotačním titulu 01_01_01 Podpora budování a obnovy 
infrastruktury obce, na akci „Oprava veřejného osvětlení 1. etapa“ ve výši 600 000 Kč, 
uzavření smlouvy o poskytnutí dotace a pověření starosty obce k podpisu smlouvy: 

 Pro: 6  Proti: 0 Zdržel se: 0 
 

 
ad 2023.6.7.2 Schválení přijetí dotace z Olomouckého kraje – vybavení JSDH 
Starosta informoval, že z rozpočtu Olomouckého kraje z dotačního programu „Program na 
podporu JSDH“ dotační titul č. 1 – Dotace na pořízení, technické zhodnocení a opravu požární 
techniky, nákup věcného vybavení a zajištění akceschopnosti JSDH obcí Olomouckého kraje 
2023 byla získaná dotace ve výši 23 000 Kč na pořízení elektrocentrály pro Jednotku sboru 
dobrovolných hasičů Rájec. Bude využívána při krizových událostech jako náhradní zdroj 
energie. 
Hlasování o schválení přijetí dotace z rozpočtu Olomouckého kraje z dotačního programu 
„Program na podporu JSDH“ dotační titul č. 1 – Dotace na pořízení, technické zhodnocení 
a opravu požární techniky, nákup věcného vybavení a zajištění akceschopnosti JSDH obcí 
Olomouckého kraje 2023 ve výši 23 000 Kč na pořízení elektrocentrály pro JSDH obce 
Rájec, uzavření smlouvy o poskytnutí dotace a pověření starosty obce k podpisu smlouvy: 

Pro: 6  Proti: 0 Zdržel se: 0 
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ad 2023.6.7.3 Schválení přijetí dotace z Olomouckého kraje – podpora kulturních akcí 
Obec Rájec v letošním roce oslaví 750 let od první písemné zmínky jejího založení. U této 
příležitosti podala žádost o dotaci z rozpočtu Olomouckého kraje z Programu podpory kultury v 
Olomouckém kraji v roce 2023. Obec získala dotaci v částce 10 000 Kč. 
Hlasování o schválení přijetí dotace z rozpočtu Olomouckého kraje z Programu podpory 
kultury v Olomouckém kraji v roce 2023 ve výši 10 000 Kč na oslavu výročí obce 750 let od 
první písemné zprávy, uzavření smlouvy o poskytnutí dotace a pověření starosty obce 
k podpisu smlouvy: 

Pro: 6  Proti: 0 Zdržel se: 0 
 

 
ad 2023.6.8 Schválení pověření podpisu dohody o poskytnutí dotace na lesnickou techniku 
Obec Rájec dlouhodobě usiluje o zakoupení lesní techniky na práci v obecním lese o rozloze cca 
6 ha. Státním zemědělským intervenčním fondem byla vyhlášená výzva na získání dotace na 
lesní techniku. Po podpisu Dohody o poskytnutí dotace z Programu rozvoje venkova ČR nám 
bude přiznaná dotace ve výši 500 000 Kč. 
Zastupitelé byli s dohodou o poskytnutí dotace seznámeni a neměli žádné připomínky. 
Hlasování o schválení uzavření Dohody o poskytnutí dotace z Programu rozvoje venkova 
ČR s Regionálním odborem SZIF v Olomouci se sídlem Blanická 1, 772 00 Olomouc a 
pověření starosty obce k podpisu dohody: 

Pro: 6  Proti: 0 Zdržel se: 0 
 

 
ad 2023.6.9 Smlouva EKO-KOM 
Společnost EKO-KOM, a.s. předložila obci Rájec novou Smlouvu o spolupráci při zajištění 
zpětného odběru a zařazení místa zpětného odběru do obecního systému odpadového 
hospodářství. Starosta doporučil smlouvu podepsat, jiná firma tohoto typu není. Firma EKO 
servis Zábřeh s.r.o., která pro nás zpracovává evidenci a vykazování odpadu již proškoluje 
zaměstnace. 
Zastupitelé byli se smlouvou seznámeni a nebyly vzneseny žádné připomínky. 
Hlasování o schválení uzavření Smlouvy o spolupráci při zajištění zpětného odpadu a 
zařazení místa zpětného odběru do obecního systému odpadového hospodářství se 
společností EKO-KOM, a.s. se sídlem Praha 4, Na Pankráci 1685/17, PSČ 140 21 a 
pověření starosty obce k podpisu smlouvy: 
       Pro: 6  Proti: 0 Zdržel se: 0 
 
 
ad 2023.6.10 Výsledek výběrového řízení na opravu VO 1. část a podpis smlouvy 
12. června 2023 proběhlo výběrové řízení na zhotovitele akce „Oprava veřejného osvětlení  
1. etapa“. Osloveny byly čtyři firmy. Ve výběrovém řízení zastupiteli obce Rájec byla vybrána 
firma EMONTAS, s.r.o. Zábřeh s nejlevnější nabídkou 1 266 700 Kč bez DPH. Druhé byly 
ELEKTROSLUŽBY ŠUMPERK s.r.o s částkou 1 357 440,09 Kč bez DPH, třetí nabídka byla od 
ENCO group, s.r.o. Zábřeh s cenou 1 406 800 Kč bez DPH. ENERGOROZVODY s.r.o Javorník 
nabídku nepodali. 
Hlasování o schválení uzavření smlouvy se společností EMONTAS, s.r.o. se sídlem 
Havlíčkova 618/45, 789 01 Zábřeh v rámci akce „Oprava veřejného osvětlení 1. etapa“ a 
pověření starosty obce k podpisu smlouvy: 

Pro: 6  Proti: 0 Zdržel se: 0 
 

 
ad 2023.6.11 Výročí obce 750 let od první písemné zprávy 
Na 19. srpna 2023 je plánovaná oslava výročí obce 750 let od první písemné zprávy. Mgr. Josef 
Zika doručil návrh plakátu, na kterém budou doladěny podrobnosti – časy účinkujících a místa 
konání vystoupení a prezentací. Hlavní akce jsou naplánovaná u kulturního domu, na sále bude 
připravena výstava. Večer bude probíhat diskotéka v areálu U Antoníčka. Plánuje se vystoupení 
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žáků ZŠ Rájec, mažoretek a skupiny Pracka. Na parkovišti bude možné shlédnout hasičskou 
techniku. Účast přislíbil i Ekoservis Zábřeh. Občerstvení ve formě pochoutek z udírny bude 
zajišťovat SK Rájec, spolek. Plánuje se zapojení i Pivovarské formanky. Pro děti jsou zajištěny 
aktivity na víceúčelovém hřišti. Za nepříznivého počasí bude akce přesunuta na sál kulturního 
domu. 
Ing. František Žák se dotázal, zda by se nestihla vymalovat chodba se schodištěm na kulturním 
domě a restaurace. Starosta odpověděl, že prostory na kulturním domě ano. V restauraci se 
plánují úpravy. Více informací v různém. 

Zastupitelstvo bere na vědomí  
 
 
ad 2023.6.12 Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene služebnosti  
č. 941/97/2022/BVB 
Lesy České republiky, s.p. předložily na žádost obce Rájec návrh Smlouvy o smlouvě budoucí o 
zřízení věcného břemene služebnosti č. 941/97/2022/BVB. Předmětem smlouvy je položení 
kabelu veřejného osvětlení na pozemcích Lesů ČR, s.p.  
Zastupitelé byli se zněním smlouvy seznámeni a neměli připomínky. 
Hlasování o schválení uzavření Smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene 
služebnosti č. 941/97/2022/BVB s Lesy České republiky, s.p. se sídlem Nový Hradec 
Králové, Přemyslova 1106/19, 500 08 Hradec Králové a pověření starosty obce k podpisu 
smlouvy: 

 Pro: 6  Proti:0  Zdržel se: 0  
 
 

ad 2023.6.13 Schválení výjimky z počtu žáků pro rok 2023/2024 
Ředitelka ZŠ a MŠ Rájec podala žádost o povolení výjimky z počtu žáků v základní škole pro 
školní rok 2023/2024. Předpokládá se počet žáků 16 ve dvou třídách. Vzdělávat se bude 1. až 5. 
postupový ročník. Při udělené výjimce je povinností obce hradit zvýšené výdaje na vzdělávací 
činnost.  
Hlasování o schválení povolení výjimky z počtu žáků v ZŠ a MŠ Rájec pro školní rok 
2023/2024: 
       Pro: 6  Proti: 0 Zdržel se: 0 
 
 
ad 2023.6.14 Různé 
1. Zahájení prázdnin a sousedské posezení 
Starota podal informaci, že zastupitelé obce připravují na 8. července 2023 akci na zahájení 
prázdnin se sousedským posezení. 
Ing. František Žák informoval, že přípravy probíhají a včas budou veřejnosti oznámeny 
podrobnosti. 

Zastupitelstvo bere na vědomí  
 

 
2. Arboristická zpráva 
Zastupitelům byla zaslaná k seznámení Arboristická zpráva se souborem fotek. Zpráva se týká 
péče o stromy. 
P. Martin Smička upozornil na stav břízy u rybníka, kterou je potřeba ořezat.  

Zastupitelstvo bere na vědomí 
 
 

3. Výročí 555 let bitvy u Zvole (1468) 
Starosta informoval, že v letošním roce uplyne 555 let od bitvy u Zvole. Oslavy plánované 
nejsou, ale k tomuto výročí byl na podzim loňského roku ve spolupráci s obcí Zvole umístěn u 
obslužné zemědělské komunikace mezi Rájcem a Zvolí na povolení Ředitelství silnic a dálnic 
České republiky vitošovský kámen s pamětní deskou.   
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Ing. František Žák se zeptal, zda se bude pořizovat i informační tabule. Starosta odpověděl, že 
pořízení informační tabule se neplánuje. 

Zastupitelstvo bere na vědomí 
 
 

4. Žádost o podporu Obchůdku u Klimešů 
Na Obecní úřad Rájec byla podaná manželi Klimešovými žádost o finanční podporu obce na 
provozování Obchůdku u Klimešů. Tržby nejsou velké, což nevychází finančně dobře.  Proběhlo 
jednání zastupitelů s provozovateli obchodu.  Manželé Klimešovi mají zastupitelům doložit 
vyhodnocení nákladů na provoz. Podklady zatím nedodali. Starosta bude zjišťovat informace o 
možných dotacích. 
Ing. Jan Leimer informoval, že manželé Klimešovi podklady mají připravené, nechali si čas na 
rozmyšlenou.  

Zastupitelstvo bere na vědomí 
 

 
5. Žádost o úlevu z nájmu Pivovarská formanka 
Starosta přeposlal zastupitelům žádost provozovatele restaurace Pivovarská formanka na úlevu 
z nájmu. Návštěvnost restaurace není tak velká a s tím jsou spojené i malé tržby. Starosta měl 
schůzku se zástupci pivovaru, na které se dohodli na možné výměně výčepu. Zkrácení vedení 
trubek ze sklepa do výčepu a čepování piva přes plyn místo kompresoru. Touto úpravou se bude 
muset řešit nová dispozice interiéru restaurace. Stavební úpravy, výmalba či položení nové 
podlahové krytiny bude hrazeno z rozpočtu obce. Nový výčep bude pořízen na náklady pivovaru. 
Zmodernizování restaurace by mohlo přinést kvalitnější služby a zvýšit návštěvnost a tím i tržby. 
Touto problematikou se zastupitelé budou dále zabývat na dalších jednáních. 

Zastupitelstvo bere na vědomí 
 
 

Diskuse: 
Bc. Jan Beran vznesl několik dotazů: 
- zda se již řeší situace s parkováním aut na komunikaci směrem na Leštinu, umístění značky 
zákazu stání. 
Starosta odpověděl, že napsal dopis na Krajský úřad Olomouckého kraje, který je vlastníkem 
komunikace s dotazem, jakým způsobem řešit situace nejen na komunikaci na Leštinu, ale i 
případné umístění zpomalovacích retardérů na silnici směrem k Antoníčku. Zatím mu nebylo 
odpovězeno. Po získání informací obeznámí zastupitele. 
- jestli se již řešilo uzavření nových výhodnějších smluv na dodávku elektřiny a plynu pro obecní 
budovy včetně školy s ČEZ, a.s., nebo využití nabídky jiné společnosti např. Armex Energy. 
Doporučil uzavřít smlouvu o smlouvě budoucí u dodavatelů levnějších nabídek cen energií a 
poté si vybrat tu nejvýhodnější.  
Starosta uvedl, že se daným problémem zabývá a informoval také ředitelku ZŠ a MŠ Rájec. 
- dále, jestli jsou již podepsané smlouvy s občany ohledně dělení pozemků. 
Starosta odpověděl, že smlouvy ještě podepsané nejsou. 
 
Ing. Marek Papoušek se dotázal, jestli se plánuje zhotovit přívod vody a přípojka elektřiny na 
dětské hřiště pro potřeby mateřské školy. 
Starosta přítomným oznámil, že v příštím týdnu přijede p. Š. Valenta revizní technik 
elektroinstalací a elektrozařízení, se kterým bude elektrickou přípojku řešit.  
 
Ing. František Žák se zeptal: 
- jestli je vyřešeno vlastnictví unimobuňky u kulturního domu.  
Starosta odpověděl, že unimobuňka zatím není ve vlastnictví obce. Majitel je p. P. Škrabal, který 
se k prodeji buňky nevyjádřil. 
- zda se s dopravním podnikem řeší minutové zpoždění v jízdním řádu. 
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Starosta uvedl, že se řeší s dopravním podnikem umístění druhé nové zastávky v Rájci u 
kulturního domu a tím spojené všechny náležitosti. 
- na řešení málo svítícího pouličního osvětlení v některých místech obce. 
Starosta odpověděl, že opravu již zajišťuje p. Blanka. 
 
Pan Martin Smička se informoval na řešení budoucí opravy komunikace a následného 
dopravního značení „ve dvoře“. 
Starosta uvedl, že 19. června proběhla schůzka projektanta s majiteli domů, kterých se daná 
situace dotýká.  S ním řešili návrh, detaily a mohli vznést i svoje připomínky. Účast občanů byla 
velká, společně se dohodli na jednosměrné komunikaci. 

Zastupitelstvo bere na vědomí 
 
 
Starosta poděkoval přítomným za účast a veřejné zasedání v 19:50 hodin ukončil. 
 
V Rájci dne 19. června 2023 
Zapsala: Eva Ospálková 
 
 
 
..........................................................                                  ................................................... 

        ověřovatelé zápisu                              starosta obce 
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